
 

 

Antwoord op schriftelijke vragen fractie VVD over 

Stichting Onderdak 
 
Datum vraag: 12-07-2019 

Indiener: Martinique Visser 
Nummer: S19/139 
Datum antwoord: 16 juli 2019 
 
Aanleiding: 
Afgelopen jaar heeft onze fractie meerdere malen aandacht gevraagd (schriftelijke en mondelinge 
raadsvragen in oktober 2018 en februari en mei 2019) voor de problematiek rondom beschermd 

wonen in onze gemeente. Op maandag 8 juli en woensdag 10 juli j.l. heeft De Gelderlander 
aandacht besteed aan de problemen bij Stichting Onderdak. “De inspectie voor de Gezondheidzorg 
en Jeugd maakt zich zorgen over Stichting Onderdak. Toezichthouders menen dat de organisatie 
onvoldoende zicht heeft op de zorg die het levert, waardoor de kwaliteit, continuïteit en veiligheid 
van zorg in gevaar komen. De inspectie adviseert gemeenten met een locatie van Stichting 

Onderdak, waaronder Arnhem, Nijmegen, Renkum en Rheden, in te grijpen.” 
Zoals in de krant staat vermeld heeft deze stichting ook verschillende huizen in de gemeente 

Rheden, we weten dat over deze huizen ook klachten binnen zijn gekomen. Gemeente Arnhem 
overweegt hierbij cliëntenstop, zo ook de gemeente Renkum. De gemeente Rheden wist afgelopen 
vrijdag nog niet hoe zij zal handhaven. 
Het bevreemdt de fractie dat er vanuit het college al meerdere malen de boodschap is gegeven dat 
het vrijwel onmogelijk is om op dit soort projecten te handhaven, terwijl nu blijkt (ook dit is niet 
nieuw) dat er bij andere gemeenten wel gehandhaafd kan worden. 

 
Vraag 1: Is het college bekend met de problemen bij Stichting Onderdak. Herkent zij 
zich in de berichten die onlangs in De Gelderlander (van 8 en 10 j.l. ) zijn verschenen? 
Antwoord: Ja. 
 
Vraag 2: In De Gelderlander van afgelopen maandag staat dat De Gemeente nog niet 
weet hoe ze zal handhaven bij de huizen van deze stichting. Heeft het college inmiddels 

zicht op het beleid en de aanpak van handhaving? 

Antwoord: Ja. Arnhem is de belangrijkste contractpartij. Er zijn bij st. Onderdak zowel mensen met 
Beschermd wonen (contractpartij Arnhem) als Begeleiding (contractpartij MGR namens alle 
gemeenten. In Rheden (2), Renkum en Arnhem zijn locaties. Met Arnhem was afgestemd dat we 
geen persvragen beantwoorden voordat st. Onderdak door Arnhem en de MGR is geïnformeerd 
over de gevolgen van het inspectierapport. 
 

Vraag 3: In de Gelderlander van woensdag 10 juli j.l. wordt gemeld dat gemeente 
Arnhem en gemeente Renkum nadenken over een cliëntenstop voor de huizen die deze 
stichting in onze gemeente heeft. Neemt het college een cliënten stop ook voor onze 
gemeente als overweging mee? 
Antwoord: Ja, wij volgen dezelfde maatregelen. De handhaving wordt vanuit de MGR gedaan 
namens Arnhem, Rheden en Renkum (hier zijn locaties van st. Onderdak). 

 
Vraag 4: In De Gelderlander van afgelopen maandag (“Verkamering per direct 
verboden” – GL 8 juli 2019) wordt gemeld dat per onmiddellijke ingang het verkameren 
van woonhuizen (woonhuizen opsplitsen tot meerdere woonunits) verboden is. De 

gemeenteraad van Arnhem heeft dit onlangs besloten om overlast van kamerbewoning 
tegen te gaan. Is dit een maatregel die het college ook in overweging neemt om meer 
grip te krijgen op de problemen rondom beschermd wonen in de gemeente Rheden? 

Antwoord: Ja, college onderzoekt alle mogelijkheden die er zijn om de leefbaarheid in de wijken te 
garanderen.  
 
Vraag 5: We zien dat in Arnhem en omliggende gemeenten wel stappen gemaakt worden 
om de problemen rondom beschermd wonen adequater aan te pakken. Tijdens de 
raadsvergadering van 11 juni j.l. waren de mogelijkheden tot ingrijpen bij overlast 
volgens het college uiterst beperkt. Kan het college - in het licht van de laatste 

ontwikkelingen in Arnhem en Renkum – nu ook meer mogelijkheden tot ingrijpen 
toezeggen in de gemeente Rheden? 
Antwoord: Zie 4. Nader onderzoek moet uitwijzen welke maatregelen passend zijn.  
 



 

 

 


